

佛山村田五矿精密材料有限公司



BUREAU
VERITAS

Bureau Veritas Certification

中国广东省佛山市顺德区大良街道五沙社区顺园北路1号之二

统一社会信用代码：914406060615435860

必维认证集团认证控股有限公司英国分公司
确证上述单位的管理体系已经评审
并确认符合下列管理体系标准全部适用条款的要求

ISO 14001:2015

体系覆盖范围

电子部品陶瓷元件用的陶瓷原料制造

最初认证周期起始日期:	20-01-2016
上一周期的到期日:	15-09-2021
认证/再认证审核日期:	07-09-2021
认证/再认证周期开始日期:	30-09-2021
在证书持有者之管理体系持续符合要求的运行条件下, 本证书至下述日期有效:	15-09-2024

证书号: CN038121

版本号: 1

发证日期: 30-09-2021



0008

认证机构地址: 5th Floor, 66 Prescott Street, London, E1 8HG, United Kingdom

当地办公室地址: 中国广州市荔湾区康王中路486号和业广场1603房, 邮编: 510140

需进一步澄清本证书范围和有效状态, 以及此管理体系要求的适用性, 请电: +86 20 83073822

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。





BUREAU
VERITAS

Bureau Veritas Certification

FOSHAN MURATA MINMETALS MATERIALS CO., LTD.

NO1-2,NORTH SHUNYUAN RD, WUSHA COMMUNITY, DALIANG
STREET,SHUNDE DISTRICT, FOSHAN CITY, GUANGDONG PROVINCE, CHINA

Unified social credit code:914406060615435860

*Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch certifies that the Management System
of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the
requirements of the management system standards detailed below*

ISO 14001:2015

Scope of certification

MANUFACTURE OF CERAMIC MATERIAL FOR USE CERAMICELEMENT IN THE
APPLIED ELECTRONIC COMPONENTS.

Original cycle start date: 20-01-2016
Expiry date of previous cycle: 15-09-2021
Certification / Recertification Audit date: 07-09-2021
Certification/Recertification Cycle Start Date: 30-09-2021
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's
Management System, this certificate expires on: 15-09-2024

Certificate No.: CN038121

Version: 1

Issue Date: 30-09-2021



0008

Certification Body Address: 5th Floor, 66 Prescot Street, London, E1 8HG, United Kingdom

Local Office: Rm. 1603, Heye Plaza, No. 486 Kangwang Zhong Road, Liwan District, Guangzhou, China. 510140.

Further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements,
please call: +86 20 83073822

Certified organisation has to accept and pass regular surveillance audits, then this certificate can be continuously valid.
Information of this certificate may be obtained by visiting CNCA website (www.cnca.gov.cn).

